

Title (en)

Door or window wing frame with hollow frame members.

Title (de)

Flügelrahmen mit Rahmengliedern aus Hohlprofilabschnitten für Fenster und Türen.

Title (fr)

Cadre de vantail pour portes ou fenêtres en profilés creux.

Publication

EP 0425753 A1 19910508 (DE)

Application

EP 90100561 A 19900112

Priority

DE 3936293 A 19891101

Abstract (en)

In door or window wing frames (1) with hollow frame members (5), in particular of plastics, in which the frame lining forms the outer wall (16) of one or more profile chambers (14, 17) and is preferably spatially offset relative to an outer frame (2), provision is made according to the invention for the outside, forming the inner visible face (19), of the frame lining to be substantially covered by a decorative strip (24), the parallel longitudinal edges (25, 26) of which are oriented parallel to the longitudinal edges of the frame lining and which is wholly or partly embedded in a fastening groove (20) in the outer wall (16) of each hollow member. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei Flügelrahmen (1) mit Rahmengliedern aus Hohlprofilabschnitten (5), insbesondere von Kunststoff für Fenster und Türen, bei denen die Rahmenblende die Außenwand (16) einer oder mehrerer Profilkammern (14, 17) bildet und vorzugsweise gegen einen Blendrahmen (2) flächenversetzt ist, ist erfahrungsgemäß vorgesehen, daß die die Innensichtfläche (19) bildende Außenseite der Rahmenblende im wesentlichen mit einem Zierstreifen (24) abgedeckt ist, dessen parallele Längskanten (25, 26) parallel zu den Längskanten der Rahmenblende orientiert und ganz oder teilweise in einer Befestigungsnut (20) in der Außenwand (16) jedes Hohlprofilabschnittes versenkt wird.

IPC 1-7

E06B 3/30

IPC 8 full level

E06B 3/30 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 3/301 (2013.01); **E06B 3/306** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 1509727 A1 19690522 - ONGARO GIOVANNI
- [X] DE 8717454 U1 19881124
- [Y] EP 0111185 A2 19840620 - BAUS HEINZ GEORG
- [Y] FR 2498241 A1 19820723 - BAUS HEINZ [CH]
- [Y] GB 2065207 A 19810624 - SCHUERMANN & CO HEINZ
- [A] CH 600120 A5 19780615 - SCHMIDIGER FRANZ
- [A] GB 1247787 A 19710929 - PETITT REGINALD ERICK, et al
- [A] DE 2203244 A1 19730802 - HIEMER WILLIBALD

Cited by

EP1418304A3; EP3712368A1; ES2926099R1; WO2019121519A1; WO2021185945A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0425753 A1 19910508; DE 4000952 A1 19910502; DE 9007471 U1 19920305

DOCDB simple family (application)

EP 90100561 A 19900112; DE 4000952 A 19900116; DE 9007471 U 19900116